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Vi har under året haft två öppna styrelsemöten där verksamheten i stort planerats. Löpande ärenden 

handläggs av ordförande och kassör i huvudsak 

Monica Wallgren har ansvar för bokningar av fritidsgården. 

Byalaget står som tidigare för vaktmästeri och tillsyn av fastigheten, kommunen står för driften. 

Veckostädning av fritidsgården har utförts av Anne Johnsson med Viktoria i början av året med 

fortsättning av Amelie Bäckmark och slutligen Karin Thellman. Från nyåret 2016 kommer Felicia Lind 

med förälder att veckostäda. 

 

Fritidsgården är basen för flera föreningars verksamhet även studiecirklar förekommer liksom en och 

annan privat fest. 

Från Fritidsgården utgår vandringslederna, gula och blå leden, där bara gula leden används och 

underhålls. En arbetsdag var avsatt för att röja o markera upp gula. Blå leden har också röjts och 

markerats upp mellan Fritidsgården och fridlysningen mer arbete där återstår 

 

 

Styrelsen och dess kommittéer ser ju också till att det är verksamhet på gång i samhället vid lite olika 

tidpunkter på året. 

 

 

Årsmötet avhölls 17 mars med mötesförhandlingar och kaffe och lottförsäljning. 

Det lämnades även en lägesrapport för fiberprojektet. Slutredovisningen mot länsstyrelsen var i full gång 

och vi hade en kontroll från jordbruksverket här i början av sommaren. För övrigt var det blåsning av 

fiber som var mest aktuellt och under eftersommaren kunde den som ville börja surfa…… 

 

 

En kväll avsattes för städning, lövkrattning runt Fritidsgården, tänk så fint det blir när löv och skräp är 

borta. 



 

 

Valborgsfirandet var inställt i år 

 

 

Innan höstarbetet och uthyrningen startade städades fritidsgården invändigt och fönstren putsades. 

 

 

 

Hantverksdagen var tillbaka till november månad så det blev lite närmare advent och jul. Det fanns 

möjligheter att  stöpa ljus, halmslöjd, julkort och vax- o geléljus servettdekopage  ingen behövde gå 

tomhänt därifrån. För den som bara ville göra ett besök och inte hantverka fanns det servering av kaffe,  

saft och smörgås samt lotteri.  Vi hade ca 50  besökare under dagen. 

 

 

 

Granen ställdes på plats i samband med advent och har lyst upp vårt vintriga samhälle. Granen kom från 

…………………….. 

 

 

 

Hummelstadortens lucia firas ju av tradition i Fritidsgården och årets lucia var Felica Lind och hon hade 

tärnor, stjärngossar och pepparkaksgubbar o gummor i sitt följe. Mathilda hjälpte ungdomarna med 

gitarrspel o sång. Efter kaffe och dans runt granen kom tomten på besök. Det som avviker mest var att vi 

firade lucia på fredagkvällen stället för traditionen söndag kväll och de blev bra och kommer att bli så 

även kommande år 

 

 

Badplatsen:  

 

Bryggor har plockats upp och i med hjälp av frivilliga krafter och det är jättebra när saker och ting 

fungerar av sig självt. 

Arbetskväll genomfördes med röjning o städning på badplatsen.  

Badet är en rastplats för många som kommer paddlande från Smitterstad.  

 

Vägen till badet har saltats en gång under våren och Ulf har sladdat vägen vid behov  

Thellmans i Strömsholm har klippt gräset vid badet och vid fritidsgården under sommaren. 

 

Byalaget hade en gång i världen en forskargrupp som har återuppstått men nu i en ny generation och 

gruppen träffas oftast varannan måndag i fritidsgården. Det har gjorts ett stort arbete med att digitalisera 

de gamla berättelserna som Inge, Torsten, Stig, Leif med flera har skrivit ner o kommer förhoppningsvis 

bli åtkomliga på byalagets hemsida. 

Gruppen har också gjort en framställan till sparbanksstiftelsen om bidrag till AV-hjälpmedel och pengar 

att få hjälp att bygga en ny och bättre hemsida med fler möjligheter. 

Jag tror att vi kommer att få både se o höra mer av gruppen vad det lider 

 

 

 

Ett år går fort och det är många som gjort en stor insats för att hålla byalagets verksamhet igång ingen 

nämnd och ingen glömd. Styrelsen vill tacka alla som deltagit i verksamheten och vi kan räkna med att 



2016 kommer att ge oss nya stora utmaningar men med gemensamma krafter kommer allt bli så bra när 

det är dax att summera vid årets slut. 

 

 

Hummelstad Byalag.  

 

Hummelstad i februari 
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